
 
 

 
 

Αθήνα, 26 Ιανουαρίου  2023  

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Να προχωρήσει άμεσα η κατασκευή του Περιφερειακού Ιατρείου στον 

Κερατόκαμπο». 

Εδώ και πολύ καιρό και σε όλες μας τις παρεμβάσεις έχει τεθεί η ανάγκη επίσπευσης των 

διαδικασιών για την εύρυθμη και ολοκληρωμένη λειτουργία Περιφερειακού Ιατρείου στον 

Κερατόκαμπο στη Βιάννο του Νομού Ηρακλείου. Αποτελεί ντροπή για την περιοχή να εξακολουθεί 

το ιατρείο να στεγάζεται σε δανεικό κοντέινερ. Το ζήτημα αποτελεί αίτημα των κατοίκων της 

ευρύτερης περιοχής, αλλά ανταποκρίνεται και στις απαιτήσεις του επιστημονικού Χάρτη Υγείας της 

Κρήτης.  

Επειδή είναι επιτακτικό να προχωρήσει άμεσα η διενέργεια του διαγωνισμού και η προκήρυξη 

κατασκευής Ιατρείου. 

Επειδή κανείς δεν μπορεί να γυρνάει την πλάτη στην υπεράσπιση και διασφάλιση της δημόσιας 

υγείας και δημόσιων δομών υγείας σε όλη την επικράτεια  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Σκοπεύει να προχωρήσει στην άμεση υλοποίηση και υπερπήδηση των 

γραφειοκρατικών εμποδίων για την κατασκευή νέου Ιατρείου στον Κερατόκαμπο ώστε 

να σταματήσει η λειτουργία Ιατρείου σε κοντέινερ; 

2. Από ποιους πόρους θα χρηματοδοτηθεί η κατασκευή και σε τι ύψος υπολογίζεται το 

κόστος κατασκευής;  

3. Στην περίπτωση που χρηματοδοτηθεί από ίδιους πόρους της 7ης Υγειονομικής 

Περιφέρειας Κρήτης, έχουν διασφαλιστεί οι απαιτούμενοι πόροι;  

 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 
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